
Fra: Else Dybkjær <else.dybkjaer@ramboll.no> 
Sendt: mandag 25. juni 2018 10.24 
Til: Ingrid Didriksen 
Kopi: Tove Børset Patterson; Bente Kopperdal Hervik 
Emne: RE: VS: Prestegardshagen - foreløpig konseptrapport 
 
Oppfølgingsflagg: Følg opp 
Status for flagg: Fullført 
 
Takk for tilsendte. Vi tar det med i den videre utviklingen og ferdigstillelsen. 

Ha en fin dag og god ny uke. 
 
 
Med vennlig hilsen 

Else Dybkjær 

Seksjonsleder Landskap, Avd. Arkitektur & Byutvikling 

M +47 47465151 

else.dybkjaer@ramboll.no 

From: Ingrid Didriksen [mailto:Ingrid.Didriksen@radoy.kommune.no]  
Sent: mandag 25. juni 2018 09:07 
To: Else Dybkjær <else.dybkjaer@ramboll.no> 
Cc: Tove Børset Patterson <tove.patterson@ramboll.no>; Bente Kopperdal Hervik 
<bente.kopperdal.hervik@radoy.kommune.no> 
Subject: VS: VS: Prestegardshagen - foreløpig konseptrapport 
 
Hei,  
 
Under finn de kommentarar frå vårt driftspersonell der de har vurdert korleis parken kan verte så 
lett som mogleg å vedlikehalde. Håpar de har tid å vurdere desse kommentarane opp mot bruk og 
historisk utsjånad av parken.  
 
 
Med vennleg helsing,  
Ingrid Didriksen 
Prosjektleiar 
 
E-post: ingrid.didriksen@radoy.kommune.no 
Telefon: 56 34 90 51 

 

 

 
 
 

Fra: johnny saltnes [mailto:johnny_saltnes@hotmail.com]  
Sendt: mandag 25. juni 2018 08.43 
Til: Ingrid Didriksen 
Emne: Re: VS: Prestegardshagen - foreløpig konseptrapport 
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Hei 
 
Her er mine tanker rundt det å gjera parken så lett som mulig å vedlikeholde:  
 
-Tenker att bruk av vedlikeholdsfrie materialer til benker, sittegrupper, hoppestokker, pergola m.m. 
kan være lurt. 
-Å ha vedlikeholdsfrie dekker under benker, sittegrupper, balansestokker og hoppestokker. Dette 
pga. att det kan bli slått sjeldan og det resulterer i langt gras rundt festene/beina av desse. 
-Prøve å få jevne flater/plener med jevne overganger plen/sti som gjer da lett å slå. Fjerne stein, fylle 
på rundt røtter og å få god drenering. 
-Å plante klatreroser/busker inntil vegg er generelt ikkje veldig gunstig, spesielt med tanke på 
vedlikehold og holdbarhet kledning.  
-busker/planter må tåle røff bruk (pga lekeområde, dei må være lett å klippe/holde og tornebusker 
bør kanskje være litt i fra lekeområde.  
Håper det var noko slikt du tenkte på og att det var til litt hjelp. Og om det skulle vere noko er det 

bare å ta kontakt.😃 
 
Mvh johnny saltnes 

Sendt fra min iPhone 
 
22. jun. 2018 kl. 19:00 skrev Johnny Saltnes <johnny.saltnes@radoy.kommune.no>: 

 

Sendt fra min iPhone 
 
Videresendt melding: 

Fra: "Ingrid Didriksen" <Ingrid.Didriksen@radoy.kommune.no> 
Til: "Johnny Saltnes" <johnny.saltnes@radoy.kommune.no> 
Emne: VS: Prestegardshagen - foreløpig konseptrapport 

Hei,  
  
Vedlagt ligg foreløpig presentasjon av Prestegardshagen. Sjå gjerne 
gjennom og gi ein lyd om du har kommentarar. Vil gjerne høyre kva 
du har å seie om vedlikehald av parken.  
Frist for å gje tilbakemelding til arkitektane er tysdag då de skal 
levere ferdig skisse neste fredag (29. juni 2018).  
  
  
Med vennleg helsing,  
Ingrid Didriksen 
Prosjektleiar 
  
E-post: ingrid.didriksen@radoy.kommune.no 
Telefon: 56 34 90 51 
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Fra: Else Dybkjær [mailto:else.dybkjaer@ramboll.no]  
Sendt: torsdag 21. juni 2018 21.02 
Til: Ingrid Didriksen 
Kopi: Tove Børset Patterson 
Emne: Prestegardshagen - foreløpig konseptrapport 
  
Hei Ingrid. 
 

Takk for hyggelig og effektivt møte. 
Vedlagt er rapporten som vi gikk igjennom. 
Flott om du videresender til Bente. 
  
Vi ses igjen neste fredag. 
  
  
Med vennlig hilsen 
Else Dybkjær 

Landskapsarkitekt 
Seksjonsleder Landskap, Avd. Arkitektur & Byutvikling 
  
M +47 47465151 
else.dybkjaer@ramboll.no 
_________________________________ 
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